
Zápis  
z 2. schůze školské rady při ZŠ Polná, Poděbradova 79, 588 13 Polná 

konané dne 27. 6. 2024 v 14:00 ve sborovně ZŠ 
 
 
 

Přítomni: Mgr. Petr Klíma, Bc. Jiří Chvátal, DiS., Mgr. Jana Moravcová, Mgr. Martin Lexa Ph.D., 

Martin Bohdálek 

Mgr. Zbyněk Wasserbauer, MBA, ředitel ZŠ Polná 

Omluveni: MUDr. Zdeňka Marková 

Nepřítomni: 
 
Program: 
1. Projednání inspekční zprávy ČŠI 
2. Informace ředitele ZŠ o průběhu školního roku 2023/2024 
3. Diskuze 
4. Prohlídka stavebních úprav ve škole 

Usnesení č. 3/02/2024 
Školská rada při ZŠ Polná schvaluje program schůze v předloženém znění. 
 Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 
1. Projednání inspekční zprávy 
Školská rada projednala závěry z inspekční zprávy o provedené inspekci ve dnech 22. a 25. − 27. 3. 
2024. Ředitel školy byl požádán o krátký komentář k této zprávě. Členové školské rady se shodli, že 
závěry zprávy jsou pro ZŠ velmi pozitivní a že je třeba setrvat v nastavené výborném trendu. Proběhla 
diskuze k jednotlivým bodům této zprávy. 
 
Usnesení č. 4/02/2024 
Školská rada při ZŠ Polná bere na vědomí inspekční zprávu České školní inspekce o provedené 
inspekční činnosti v Základní škole Polná, okres Jihlava, která probíhala ve dnech 22. a 25. – 27. 3. 2024. 
 Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 
2. Informace ředitele ZŠ o průběhu školního roku 2023/2024 
Pan ředitel školy v krátkosti okomentoval průběh školního roku 2023/2024, představil hospodářský 
výsledek školy za uplynulý rok podle zprávy, kterou projednávala RM. Členové školské rady diskutovali 
obecně o výchovných problémech žáků a i o případných problémech mimo školu, kdy např. do školy 
přijde zjišťovat informace PČR. V této souvislosti byla otevřena i otázka školního psychologa, kdy pan 
ředitel podal informaci, že od příštího roku budou na částečný úvazek ve škole působit dvě psycholožky, 
kdy především od nově přijímané psycholožky lze očekávat dlouhodobější a užší spolupráci. 
 
Usnesení č. 4/02/2024 
Školská rada při ZŠ Polná bere na vědomí informace ředitele školy o průběhu školního roku 2023/2024. 
 Hlasování: PRO – 5, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0 
 
 
 
 



4. Diskuse  
 
Předseda školské rady i pan místostarosta informovali o tom, že byly schváleny nové finanční 
prostředky na rekonstrukci dalších tříd v ZŠ Poděbradova a dále schodišťového prostoru. Byly 
představeny jednotlivé projekty. Dále byly představeny i výsledky výběrových řízení týkajících se 
vybavení nábytkem a technikou v nové přístavbě ZŠ.  K této problematice byla vedena podrobná 
diskuze.  
 
 
5. Prohlídka prostor školy 
Na závěr si členové školské rady spolu s panem ředitelem prohlédli prostory schodiště a tříd v 2. patře 
staré budovy, které jsou připraveny k rekonstrukci. I zde probíhala další diskuze k jednotlivým 
stavebním úpravám. 
 
 
 
 
Mgr. Petr Klíma, v.r. 
předseda ŠR 
 
 
Zapsal: Mgr. Petr Klíma 
 


